

Title (en)

Continuously operating centrifugal strainer for sugar massecuites.

Title (de)

Kontinuierlich arbeitende Zentrifuge zum Abschleudern von Zuckerfüllmassen.

Title (fr)

Centrifugeuse travaillant en continu pour la centrifugation de masses cuites.

Publication

EP 0487780 A1 19920603 (DE)

Application

EP 90122964 A 19901130

Priority

EP 90122964 A 19901130

Abstract (en)

The invention relates to a continuously operating centrifuge for straining sugar massecuites. A conically upwardly widened perforated basket 20 rotates about a perpendicular axis 16. A downwardly conically widened product distributor 40 which extends into the floor area of the perforated basket is essentially coaxial with respect to the perforated basket, forms an ejection edge at the bottom and rotates about the same axis. Inside and in the upper area of the product distributor 40 a distributor pot 30 is provided as charging device for the massecuites. The circumferential wall of the product distributor 40 has a plurality of annular elements 41, 42, 43 which overlap in the axial direction leaving an annular gap 44, 45. The product distributor is surrounded, with play on all sides, by a downwardly conically widened stationary bell 50. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine kontinuierlich arbeitende Zentrifuge zum Abschleudern von Zuckerfüllmassen. Ein nach oben konisch erweiterter Siebkorb 20 rotiert um eine lotrechte Achse 16. Ein nach unten konisch erweiterter und bis in den Bodenbereich des Siebkorbes reichender Produktverteiler 40 ist im wesentlichen koaxial zum Siebkorb, bildet unten einen Abwurfrand und rotiert um die gleiche Achse. Innerhalb und im oberen Bereich des Produktverteilers 40 ist ein Verteilertopf 30 als Aufgabeeinrichtung für die Zuckerfüllmassen vorgesehen. Die Umfangswandung des Produktverteiler 40 weist mehrere sich in Achsrichtung unter Belassung eines Ringspaltes 44, 45 überdeckende Ringelemente 41, 42, 43 auf. Der Produktverteiler ist mit allseitigem Spiel von einer nach unten konisch erweiterten stationären Glocke 50 umgeben.

IPC 1-7

B04B 3/00; C13F 1/06

IPC 8 full level

B04B 3/00 (2006.01); C13B 30/06 (2011.01)

CPC (source: EP US)

B04B 3/00 (2013.01 - EP US); B04B 11/06 (2013.01 - EP US); C13B 30/06 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0152855 A2 19850828 - HEIN LEHMANN AG [DE]
- [A] GB 2064351 A 19810617 - BRAUNSCHWEIGISCHE MASCH BAU

Cited by

DE102009021588A1; DE102009021588B4; DE19809863A1; DE19809863C2; DE4425063A1; US5618352A; DE4425063C2; EP0692311A1; WO2010130827A1; DE102009021589A1; US9174224B2; US9180467B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0487780 A1 19920603; EP 0487780 B1 19940330; AU 640835 B2 19930902; AU 8836391 A 19930401; BR 9105194 A 19920721; DE 59005216 D1 19940505; JP H04267955 A 19920924; JP H0763654 B2 19950712; US 5244502 A 19930914; ZA 919428 B 19920930

DOCDB simple family (application)

EP 90122964 A 19901130; AU 8836391 A 19911202; BR 9105194 A 19911129; DE 59005216 T 19901130; JP 31691091 A 19911129; US 80085691 A 19911126; ZA 919428 A 19911129